
 

Informacje o Przedszkolu nr 352 w Warszawie 

 

Przedszkole nr 352 w Warszawie to przedszkole publiczne. Znajduje się przy 

ulicy Teligi 3, 02-777 Warszawa. Przedszkole znajduje się na Ursynowie. 

To jest logo Przedszkola: 

 

Logo to graficzny (obrazkowy) symbol przedszkola.  

 

Przedszkole zapewnia dzieciom opiekę od godziny 7:00 do godziny 17:30. 

Do przedszkola chodzą dzieci od 3. do 6. roku życia.  

 

Adres strony internetowej 

www.p352.ursynow.warszawa.pl 

 

Wejście główne do budynku:  

Wejście do przedszkola przystosowane jest dla: 

• rodziców z dziećmi w wózku, 

• osób poruszających się na wózku inwalidzkim. 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

W przedszkolu znajdują się: 

• gabinet dyrektora, gabinet wicedyrektora, kancelaria, 

• 11 sal dydaktycznych, 

• 4 łazienki dla dzieci, 

• szatnie dla dzieci, 

• sala ruchowa, 

• 2 gabinety logopedyczne, 



• gabinet psychologa i pedagoga specjalnego, 

• sala ruchowa przystosowana do zajęć rewalidacyjnych, 

• 2 toalety dla personelu, 

• stołówka, 

• blok kuchenny wraz z zapleczem kuchennym. 

 

Do budynku przedszkola można wejść pokonując 4 stopnie bądź podjechać 

pochylnią. Przedszkole nie posiada parkingu dla osób z niepełnosprawnościami.  

Do budynku można wejść z psem asystującym bądź psem przewodnikiem. 

Pomieszczenia znajdują się na parterze i na piętrze, w przedszkolu nie ma 

windy.  

 

Główne zadania przedszkola: 

• pełni funkcję opiekuńczą, wychowawczą i kształcącą, 

• wsparcie całościowego rozwoju dziecka, 

• praca wychowawczo- dydaktyczna jest zgodna z podstawą programową 

wychowania przedszkolnego. 

 

Przedszkole oferuje: 

• wspomaganie rozwoju wszystkich dzieci, 

• realizowanie podstawy programowej wychowania przedszkolnego, 

• fachową opiekę, realizowaną przez wykwalifikowaną kadrę 

pedagogiczną, 

• bardzo dobre warunki do nauki i zabawy w przestronnym, 

zmodernizowanym budynku, 

• zdrowe i smaczne posiłki z własnej kuchni, 

• plac zabaw dostosowany do potrzeb i możliwości dzieci. 

 



 

 

 

Kontakt z przedszkolem: 

1. Telefoniczny: (22) 259 40 37 

 

2. E-mailowy: p352@eduwarszawa.pl 

 

3. Listowny na adres: Przedszkole nr 352 w Warszawie, ulica Teligi 3, 02-

777 Warszawa 

 

 

Osobisty: Przedszkole nr 352 w Warszawie, ulica Teligi 3, 02-777 

Warszawa 

 

mailto:p352@eduwarszawa.pl

